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С 1-3 апреля 2025 года Казахский национальный аграрный 

исследовательский университет (КазНАИУ), Институт зеленого и 

устойчивого развития принял участие в выставочном центре «Атакент» в 

городе Алматы, где прошла 15-я Международная выставка теплиц и цветов 

GreenHouses & Flowers 2025. Это значимое событие собрало ведущих 

специалистов агропромышленного сектора, производителей, поставщиков и 

инвесторов со всего мира. 

КазНАИУ принял активное участие в выставке, представив свои 

работы и разработки в области тепличных технологий и растениеводства. 

Участие в GreenHouses & Flowers 2025 позволило установить ценные 

контакты с международными партнерами, обсудить перспективы 

сотрудничества и обменяться опытом с коллегами из разных стран. 

GreenHouses & Flowers 2025 — одно из ключевых событий 

агропромышленного сектора, объединяющее ведущих специалистов отрасли, 

производителей, поставщиков и инвесторов. В выставке приняли участие 

более 100 компаний из 16 стран мира, представляющих передовые решения в 

области сельского хозяйства. На GreenHouses & Flowers 

продемонстрированы передовые технологии, состоялся обмен опытом, и 

заключены взаимовыгодные соглашения. Например, была организована 

встреча с турецкой компанией  Innocem, которая согласилась быть 

инициатором встречи с университетом Турции. Обсуждались вопросы по 

обмену студентами, приглашением профессоров на Международную летнюю 

школу 2025 и программу МВА/ЕМВА КазНАИУ. 

Основные направления выставки GreenHouses & Flowers 2025: 

 современные тепличные технологии и оборудование 

 эффективные системы орошения и удобрения 

 инновационные методы защиты растений 

 развитие садоводства и питомниководства 

 новейшие агротехнологии для повышения урожайности 

 хранение и переработка плодово-ягодной продукции 

Помимо посещения экспозиции, представители от КазНАИУ приняли 

участие в деловой программе. Гульфаридат Аймановна, преподаватель 

КазНАИУ выступила с речью. Ведущие эксперты отрасли поделились 

практическими знаниями и обсудили тенденции развития агробизнеса, 

включая энергосберегающие технологии, современные агрохимические 

средства и инновации в тепличном хозяйстве. 

Место проведения: г. Алматы, Атакент  



 

15
th

  International Exhibition of Greenhouses & Flowers 2025 

Press Release 

April 1-3, 2025 

 

From April 1-3, 2025, Kazakh National Agrarian Research University 

(KazNARU), the Institute for Green and Sustainable Development participated in 

the Atakent Exhibition Center in Almaty, where the 15th International Exhibition 

of Greenhouses & Flowers GreenHouses & Flowers 2025 was held. This 

significant event brought together leading specialists of the agro-industrial sector, 

manufacturers, suppliers and investors from all over the world. 

Kazakh National Agrarian Research University took an active part in the 

exhibition, presenting its works and developments in the field of greenhouse 

technologies and crop production. 

Participation in GreenHouses & Flowers 2025 allowed establishing valuable 

contacts with international partners discuss cooperation prospects and exchange 

experience with colleagues from different countries. 

GreenHouses & Flowers 2025 is one of the key events in the agro-industrial 

sector, bringing together leading industry experts, producers, suppliers and 

investors. The exhibition was attended by more than 100 companies from 16 

countries, presenting advanced solutions in the field of agriculture. There were 

advanced technologies, which were demonstrated at GreenHouses & Flowers 

exhibition, experience was exchanged, and mutually beneficial agreements were 

concluded. For example, a meeting was organized with the Turkish company 

Innocem, which agreed to be the initiator of a meeting with a university in 

Turkiye. The issues on exchange of students, inviting professors to the 

International Summer School 2025 and MBA/EMBA program of KazNARU were 

discussed. 

The main directions of the exhibition GreenHouses & Flowers 2025: 

- modern greenhouse technologies and equipment 

- effective irrigation systems and fertilizers 

- innovative methods of plant protection 

- development of horticulture and nursery 

- the latest agro-technologies to increase yields 

- storage and processing of fruit and berry products 

In addition to visiting the exposition, representatives from KazNAIU took 

part in the business program. Gulfaridat Aimananovna, a lecturer of KazNAIU 

gave a speech. Leading industry experts shared practical knowledge and discussed 

trends in agribusiness development, including energy-saving technologies, modern 

agrochemicals and innovations in greenhouse farming. 

 

Venue: Almaty, Atakent 

 



 


